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Alvedon 665 stoppas
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Som angetts i tidigare Nyhetsbrev, har europeiska 
säkerhetskommittén rekommenderat att Alvedon 665 dras 
in från marknaden, på grund av de problem som 
uppkommer vid överdoseringar/förgiftningstillbud.
Nu inväntar vi EU-kommissionens beslut om indragning, 
och därefter information från Läkemedelsverket om hur 
den ska genomföras. 
En rimlig tidsuppskattning är att EU-beslut kommer under 
februari, därefter har Läkemedelsverket 30 dagar på sig 
att genomföra beslutet.
Läs mer på Läkemedelsverkets hemsida.

Att göra redan nu:
• Skriv inte ut några nya recept på Alvedon 665.

• Byt till vanliga Alvedon för de patienter som har 
Alvedon 665 och du möter den närmaste tiden

• Listor över dospatienter med Alvedon 665 kommer att 
skickas ut till berörda verksamheter.

Ordförande Läkemedelskommittén Västmanland 
Inge Eriksson

https://lakemedelsverket.se/Alla-nyheter/NYHETER-2017/Alvedon-665-mg-bor-dras-tillbaka-fran-marknaden1/

